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Les respostes a les bonificacions de l'IBI per instal·lar plaques solars arribaran abans que
acabi l'any

L'Ajuntament preveu donar resposta abans que acabi l'any a
les peticions per rebre la bonificació de l'IBI per la instal·lació
de plaques fotovoltaiques. Ho ha dit l'alcaldessa, Mireia Ingla,
al 'Línia directa', en resposta a la veïna Carmen Pazos. Ingla
ha reconegut que hi ha hagut un bloqueig en la tramitació
d'aquestes sol·licituds. En tot cas, ja s'ha fet la tramitació de
350 expedients que rebran resposta abans de 2022.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/155367.html

Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 29/03/2024


